
Vragen VVD rondvraag 

 

 

beste Grifie, 

Hierbij een rondvraag voor volgende week af te doen door Beemsterboer of vd veek in de commissie ruimte.  

 

De N 241 is binnenkort in zijn geheel af. 

Rondom Schagen al geruime tijd klaar. 

Omleiding route’s zijn er al geruime tijd niet meer. Diverse borden staan er hier en daar nog en zijn verzuimd weg te 

halen. 

Bij de diverse nieuw aangelegd rotonde’s bij de invalwegen naar diverse woonwijken en bedrijventerrein zijn de 

ANWB borden weggehaald. 

Tot op heden zijn deze niet teruggeplaatst. 

 

mvg 

Dhr, J. (Jonne) van de Beek BBA. 

Raadslid, Fractievoorzitter VVD afd. Schagen 

Beantwoording vraag VVD 
 
Daar de werkzaamheden aan de N241 in opdracht van Provincie Noord-Holland 
plaatsvinden hebben wij de onderstaande vragen van VVD ter beantwoording 
uitgezet naar Provincie Noord-Holland.   
Wij hebben begrepen dat weliswaar de grijswerkzaamheden zijn voltooiing naderen, 
maar dat de groenwerkzaamheden (zaaien, aanplant, grondwerkzaamheden, etc.) 
nog aan de gang zijn. Desalniettemin is Provincie Noord-Holland gevraagd op de 
diverse vragen te reageren. Zodra wij deze reactie hebben ontvangen, zullen wij dit 
weldra doorzenden. 
 
Namens de portefeuillehouder 
 
Dirk Oud 
Medewerker Openbaar Gebied 


